
Bestyrelsesmøde, mandag d. 29. august 2022 

Deltagere: Bo Langberg, Henrik Andersen, Kirill Kornuta, Rene Jensen og Jonas Andersen 

Status på Fjernvarme 
- Fjernvarme forventes at være klar på Mispelvej i uge 36. Umiddelbart er Hobro Varmeværk 

en uges tid foran planen på nuværende tidspunkt 
- Bestyrelsen aftaler et møde for at drøfte ny asfalt/slidlag på vejene, når 

fjernvarmeprocessen er færdig på alle veje 
- Herunder skal der også drøftes evt. prisstigning på kontingent ift. betaling af ny asfalt 

 
Borde/bænkesæt  

- Der er kommet nye borde/bænkesæt på Jasminvej ved legepladsen 
- Derudover er de gamle borde/bænkesæt blevet renoveret og vi har derfor 2 x 

bord/bænkesæt samt 2 x alm bænk til rådighed. Bestyrelsen har lavet et opslag på 
Facebook med forslag til placering (Ved ’Vild med Vilje’ og ved ’Udsigten mellem 
Magnoliavej og Mispelvej’) og efterspørger forslag til placering fra øvrige medlemmer af 
grundejerforeningen. 
 

Status på betaling af kontingent 
- Der mangler fortsat betaling fra 2 husstande 

 
Sand under legepladser 

- Status er, at der i nærmeste fremtid skal nyt sand (mere sand) under legepladserne 
(godkendt faldsand) for øget sikkerhed – dette skal indkøbes. 
 

Vedligehold af legepladser 
- Bestyrelsen diskuterer hvorvidt ansvarsforsikring dækker, såfremt der ikke udføres 

vedligehold af legepladserne. Bo kontakter Palle for nærmere afklaring omkring 
vedligehold. 

 
Nabohjælp-skilte skal fornyes 

- Bestyrelsen diskuterer, at det trænger til nye Nabohjælp-skilte på Mispelvej/Ligustervej, 
Tjørnevej, Vincavej og Jasminvej for at signalere, at det faktisk bliver efterlevet. Bo 
igangsætter denne proces. 
 

Næste bestyrelsesmøde 
Næste bestyrelsesmøde finder sted 29. november 2022 
 
Referat: Jonas Andersen 


